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Jézus kinyilatkoztatja magát Jeruzsálemben. 

Jézus kerüli a nyilvánosságot – ez a címe ennek a résznek.  

Valóban kerüli, vagy csak előre látja azt, hogy nem egykönnyen fogják őt elfogadni az emberek?  

Ha ma jönne egy ember, aki azt mondja, hogy az Isten küldte – vajon elfogadnánk-e? Hiszen ismerjük, 
látjuk, és mégsem hiszünk.  

Az evangélium második része pont erről szól: Jézus kifakad, és nyilvánosan tanúságot tesz arról, 
hogy őt az Isten küldte. Nem tud mást tenni, csak elmondani az Igazságot. Nem érti az embereket, 
hogy ezt nem fogják fel, az értetlenségükön akad ki. Ez is megkülönbözteti őt a halandó embertől – 
nem értheti, hogy miért nem értik, ami nyilvánvaló. Ő nem tud hazudni, csak az igazságot mondani.  

Jézus ezzel is példát ad nekünk, hogy mi is tegyünk hasonlóan – mondjuk bátran az igazságot.  

Vajon tudjuk-e követni Őt?  Ezek a gondolatok jutottak eszembe erről az evangéliumi részről.  
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